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Z Á P I S   
 

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE 
konaného dne 02. prosince 2009  

 
 

Přítomni:  Ing. Tomáš Poslt, Václav Vávra, Jiří Hruška, Věra Králová, Denisa Mojžíšová 
Pýchová, Jiří Cerman   
Omluveni: Jaroslav Kovář   
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny. 
 
Jednání zahájil v 17:09 hodin a řídil starosta obce Ing. Tomáš Poslt a konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné. 
 
 
Navržený program zasedání: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Schválení žádosti o dotace ze Středočeského kraje 
4. Schválení dotace z Podpory obnovy venkova z MMR ČR 
5. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace ze SFŽP – Lesopark  
6. Majetkové záležitosti 
7. Rozpočtová opatření 
8. Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2010 
9. Zprávy z činnosti OÚ 
10. Návrh usnesení 
11. Diskuse  

Na návrh pana starosty doplnění programu – schválení přijetí dotace od Středočeského kraje 
na akci Lesopark, aktualizace akcí v Programu obnovy vesnice obce Kosořice a schválení 
projektu a dodavatele lávky přes Vlkavu. Tyto body budou zařazeny za bod č.8  
          schváleno  6 hlasy 
         proti  0 
Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Schválení žádosti o dotace za Středočeského kraje 
4. Schválení dotace z Podpory obnovy venkova z MMR ČR 
5. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace ze SFŽP – Lesopark 
6. Majetkové záležitosti 
7. Rozpočtová opatření 
8. Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2010 
9. Schválení přijetí dotace od Středočeského kraje – Lesopark  
10. Aktualizace akcí v Programu obnovy vesnice obce Kosořice  
11. Schválení projektu a dodavatele lávky přes Vlkavu 
12. Zprávy z činnosti OÚ 
13. Diskuse  
14. Návrh usnesení  
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K bodu 1. 
 Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava   schváleno  6 hlasy 
         proti  0 
 Návrhová komise: Cerman Jiří  
    Mojžíšová Pýchová Denisa   schváleno        6 hlasy 
         proti   0 
 Ověřovatelé zápisu: Hruška Jiří     
    Králová Věra     schváleno  6 hlasy 
         proti   0 
K bodu 2. 
Kontrola minulého zápisu: 
 - FV pověřen zpracováním rozpočtu na rok 2010 – splněno 
 
K bodu 3. 
Schválení žádostí o dotace ze Středočeského kraje na rok 2010. Zastupitelé obdrželi 
v předstihu přehled navrhovaných akcí. 

• Z Fondu kultury a obnovy památek SK – na rekonstrukci zvoničky – oprava střechy, 
statické zajištění stavby, dne 3.12. se dostaví k posouzení stavu i zástupce 
památkového ústavu k posouzení a vyjádření. Spoluúčast obce na financování akce ve 
výši minimálně 5%.  Podání žádosti    schváleno    6 hlasy 

proti  0 
• Z Fondu rozvoje obcí a měst, Program obnovy venkova, dopravně bezpečnostní 

opatření SK na rok 2010 – rychlostní měřiče a osvětlení přechodů pro chodce. Měřiče 
umístit na příjezdové komunikace ve směru od Rejšic, Charvátec a Dobrovice. 
Problém by byl s el.napájením. Měřiče budou mít vlastní solární napájení – výhoda je 
v mobilitě. Měřiče provádějí i záznam výsledků měření – podle vyhodnocení se 
zaměří na sledování i policie. Měřič ukáže řidiči rychlost a světelné znamení 
„ZPOMAL“. Cena jednoho měřiče do Kč 100 tis. Spoluúčast obce na financování 
akce ve výši minimálně 5%. Podání žádosti   schváleno   6 hlasy  

proti  0 
• Z Fondu životního prostředí a zemědělství – odpadové hospodářství – oplocení 

sběrného místa, přístřešky s okapy, vnitřní omítky, rekonstrukce elektroinstalace a 
systém separace odpadu. Pro dodávku oplocení byla vybrána fi Femont s.r.o., 
Dobrovice. Osloven byl i p. Bešík Mil. – předložil dražší (100 000 Kč) a termínově 
delší nabídku. Brána bude samonosná, otevírací do boku, celé oplocení v povrchové 
úpravě žárový zinek, výplň pozinkovaný trapézový plech, nad oplocení ostnatý drát. 
Dle nabídky cena 85 tis. bez DPH. Celková cena za výše uvedené práce je 294 000 
Kč. Spoluúčast obce na financování akce ve výši minimálně 5%. Podání žádosti 
        schváleno  6 hlasy    

proti  0 
• Z Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS – dotace na dovybavení jednotky 

obce SDH. Jednotka je již dobře vybavena, ale nepostačují ještě obleky, boty, přilby, 
komunikační přístroj. Dále chybí elektrocentrála pro napájení čerpadla a další 
technicky v době výpadku el. energie. Celková požadovaná částka 157 329 Kč. 
Spoluúčast obce na financování akce ve výši minimálně 5%. Podání žádosti  
        schváleno 6 hlasy 

proti  0 
 
K bodu 4. 
Schválení dotace z Podpory obnovy venkova z MMR ČR 
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Požádat o dotaci na opravu vnější omítky a střechy hasičské zbrojnice – požádáme na 
podporu zapojení dětí a mládeže do projektu. Spoluúčast obce na financování akce. 
         schváleno  6 hlasy 
         proti   0 
 
K bodu 5. 
Schválení smlouvy o poskytnutí dotace ze SFŽP – akce Lesopark. Smlouva doručena 
k podpisu. Ke znění smlouvy nebylo připomínek.  
         schváleno  6 hlasy 

proti   0 
 
 
K bodu 6. 
Majetkové záležitosti 
Bylo provedeno nové geometrické zaměření parcel 435/83, 435/84 a 435/85. Důvodem bylo 
přeložení zasíťování a tím i mírné posuny hranic jednotlivých pozemků. Vzhledem k tomu, že 
musel být vyhotoven nový geometrický plán s novými čísly pozemků, je nutno původní 
usnesení o prodeji zrušit a vyhlásit nový záměr prodeje. Tento postup byl konzultován 
s právničkou JUDr. Janebovou Kubisovou. Nový záměr prodeje parcel bude v úplně totožném 
znění jako předchozí, za stejných podmínek prodeje, pronájem s následným odkupem po 
splnění podmínek a cena minimálně 630 Kč/m2. 
Zrušení usnesení č. 78/09, 79/09 a 80/09 ze dne 5.8.2009  schváleno  6 hlasy  
         proti   0 
 
Záměr prodeje parcel 435/86, 435/87 a 435/88   schváleno  6 hlasy 
         proti  0 
 
  
K bodu 7. 
Rozpočtová opatření č. 7 
Příjmy – příjem za věcné břemeno od fi ČEZ. Vydání – přesuny mezi položkami a výdaj za 
projektovou dokumentaci na dům č.p.45.      

schváleno  6 hlasy 
         proti  0 
Odpis pohledávky - dle sdělení ČSSZ Praha nemohla být provedena srážka z důchodu na 
úhradu pohledávky za poplatek KO p. Vyšohlída z důvodu úmrtí    
         schváleno  6 hlasy  
         proti   0 
 
 
K bodu 8. 
Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2010 
Po provedených úpravách  
Příjmy – celá dotace na akci Lesopark (v letošním roce nebudeme čerpat). Dle smlouvy  

   09029486 ze SFŽP   
Výdaje – 2219-nákup měřičů   +270 tis. 

    3314-programové vybavení místní knihovny  +30 tis. 
    3631-veřejné osvětlení    -107 tis. 
    3633-pozastávka fi Bostas (bude dopl. v 2009)  -294 tis.     
    3722-sběr a svoz odpadu – II. etapa rekonstr. SB  +294 tis. 
    3745-veřejná zeleň – na nákup laviček a košů  jen    70 tis. 
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                                      na stavby Lesopark  již jen 1470,7 tis.  
    5512-požární ochrana – dovybavení jednotky   +157 tis. 

Rozpočet obce Kosořice na rok 2010   celkové  příjmy     8506,425  tis. Kč  
       výdaje     7750,340  tis.  Kč 
       saldo       + 756,085 tis.  Kč  
         schváleno  6 hlasy 
         proti   0 
 
K bodu 9. 
Schválení přijetí dotace od Středočeského kraje na akci „Lesopark“  ve výši 53 935 Kč  
         schváleno  6 hlasy 
         proti  0 
Schválení účelové dotace z FROM z rozpočtu SK na akci „Rekonstrukce místní komunikace 
před sběrným místem“ ve výši  1 616 162 Kč    schváleno  6 hlasy 
         proti   0 
 
K bodu 10. 
Aktualizace akcí v Programu obnovy vesnice obce Kosořice 
Dodatek č. 2 Programu obnovy vesnice obce Kosořice – zastupitelé obdrželi tisk v předstihu. 
Aktualizovány nákladové položky a termíny uskutečnění akcí. Doplnění o vybudování 
chodníků – zvýšení bezpečnosti chodců. 
         schváleno  6 hlasy 
         proti  0 
 
K bodu 11. 
Schválení projektu a dodavatele lávky přes Vlkavu 
Projekt zpracoval ing. arch. Kukrál – Ateliér KK Mladá Boleslav 
Osloveny fi ZETA   - nabídka   130 tis.  
     fi FEMONT  - nabídka 99 tis.  
Vybrána fi FEMONT s.r.o., Dobrovice – bude zhotovena výroba a montáž lávky se zábradlím 
pro pěší v povrchové úpravě žárový zinek + úprava stávající nosné části lávky a oprava 
povrchu.  
Návrh na vyrobení prostředního pruhu z plného materiálu byl prozatím odložen. Bude 
vyhodnoceno po určité době a přijato příslušné opatření. 
         schváleno  6 hlasy  
         proti   0 
 
K bodu 12. 
Zprávy z činnosti OÚ 

• Průběžně řešeny vzniklé problémy 
• Pro dotaci na dům č. 45 – doplněny údaje dle chybníku od SZIF 
• Dodáno programové vybavení pro CzechPoint – službu spustit od 1.1.2010 – nutno 

provést administrativní úkony 
• Zprovozněny datové schránky a objednána spisová služba  
• K fi ZETA – připomínky k dokončení celé akce – odstranění nedostatků 
• Kabelizace od fi Telecom – akce byla započata, ale zatím zastavena – zajistit 

pokračování 
• Platba poplatků za sběr KO a poplatku za psi na rok 2010 od 4.1.2010 
• Problém s psími exkrementy – každý poplatník za psa obdrží při platbě igelitové sáčky 

na exkrementy 
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• Žádost o zarovnání parcely od p. Jiřího Cermana – nelze odprodat – dle územního 
plánu se jedná o budoucí místní komunikaci  

• Svoz bio odpadu – po odvozu kontejneru bude tento uklizen na dvůr č.p. 45 a 
k požívání bude v roce 2010, pokud obec nezajistí jiné řešení  

• Svoz velkoobjemného odpadu – zvážit četnost odvozu, dáno na rozmyšlení 
zastupitelům 

• Pověření FV k provedení kontroly hospodaření OÚ a PO 
• Pověření KV k provedení inventarizace 
• Rozsvěcení vánočního stromku bude dne 6.12.2009 od 16,30 hod u místní kapličky 

 
 
K bodu 13. 
Diskuse: 

• P. Otta – k Lesoparku – na hrázi u rybníka zůstaly základy po rybářské boudě, auta 
projíždějící po hrázi se musí vyhýbat 

• Místostarosta – cesta na hrázi bude po výstavbě upravena, bude jednáno s Rybářství 
Chlumec nad Cidlinou o odstranění  

• P. Otta – zda budou v Lesoparku koše na psí exkrementy 
• Starosta – ano koše budou kombinované pro normální odpad a pro závěsné sáčky 
• P. Vesecký – na lávce plný pruh – pozor na námrazu – možný úraz 
• Starosta – bude vyhodnoceno po určité době 

 
K bodu 14. 
Návrh na usnesení předložila Denisa Mojžíšová Pýchová  
         schváleno  6 hlasy  
         proti   0 
 

 
 
 
Závěr zasedání provedl starosta obce v 18:52 hodin. Poděkoval všem, kdo se podíleli na 
akcích a pracích pro obec v roce 2009, do příštího roku popřál hodně úspěchů.  
  
 
 
 
 
Zapsala: Kovaříková Jaroslava 
 
Ověřovatelé: Hruška Jiří         
  Králová Věra            
 
 
 
 
 ………………………..    …………………………… 
 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  
 starosta obce       místostarosta obce 
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